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PROTOKÓŁ  
z obrad XXVIII Sesji Rady Gminy Sorkwity 

z dnia  30 kwietnia 2021r. 
 

Nagranie z XXVIII sesji dostępne jest pod dresem: https://gminasorkwity.sesja.pl  
Sesja odbywała się on line a sprawdzanie obecności i głosowanie za pośrednictwem sms. 
 
 
Początek posiedzenia godz.900. 
Zakończenie obrad godz.950 
Obecnych radnych 15 
Podjęto uchwały od  Nr XXVIII/206/2021 do Nr XXVIII/209/2021                                                         
 

Porządek posiedzenia. 
Dot. pkt. 1  Otwarcie sesji. 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  otworzyła XXVIII sesję Rady Gminy Sorkwity.                        
Ustawowy skład Rady Gminy Sorkwity wynosi 15 radnych. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy                                    
15 radnych, co stanowi kworum, przy którym Rada Gminy może obradować i podejmować prawomocne uchwały.  
 
Dot. pkt.2   Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
 

1. Otwarcie sesji i ogłoszenie porządku obrad. 
2. Zgłaszanie wniosków o zmianę w porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXVII sesji.  
4. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a)  zmiany budżetu Gminy Sorkwity na 2021r. uchwalonego uchwałą nr XXIV/168/2020 z dnia 28 grudnia 

2020r.  

b) ustanowienia pomnika przyrody. 

c) w sprawie wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego     

d) rozpatrzenia petycji 

    5.  Interpelacje i wnioski radnych.  

    6 . Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych.  

    7.   Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami. 

    8.  Sprawy różne. 

    9.  Zamknięcie sesji. 

Porządek obrad pozostał bez zmian.  
 
Dot. pkt. 3   Przyjęcie protokołu z XXVII sesji  
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta - prosiła o zgłaszanie uwag do protokołu.  Poinformowała, że protokół jest 
dostępny w Biurze Rady. Ponadto protokoły z sesji znajdują się  na stronie BIP Gminy Sorkwity.                                    
 
Przewodnicząca Rady Gminy przeprowadziła głosowanie nad przyjęciem protokołu  z ostatniej sesji. 
 
Głosowanie jawne: 
       Głosowało  - 15 radnych; 
                  „za” – 14 radnych. 
         „przeciw” – 1  radny 
„wstrzymał się „- 0  radnych 
„nie oddanych” – 0  radnych 
 
Przewodnicząca Rady stwierdziła, że protokół z ostatniej sesji został przyjęty 
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Dot.pkt.4  . podjęcie uchwał w sprawie:  
 
4a- zmiany budżetu… 
 
Skarbnik Anna Łuciuk-  poinformowała ,że budżet po zmianach będzie przedstawiał się następująco: 

  
Budżet Gminy po zmianach wynosi: 

         -  dochody                        - 26.099.812,14 zł 
    w tym: dochody bieżące          - 25.189.402,14 zł 
                dochody majątkowe               -  910.410,00 zł 

 
       - wydatki                       -  26.249.812,14 zł 
 w tym : wydatki bieżące        -    24.833.212,14 zł 

            wydatki majątkowe        -    1.416.600,00 zł 
 

Deficyt budżetu gminy w wysokości 150.000,00 zł zostanie pokryty przychodami z wolnych środków jako nadwyżki 
wolnych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu, wynikających z rozliczenia dochodów i wydatków nimi 
sfinansowanych związanych ze szczególnymi zasadami wykonywania budżetu określonymi w odrębnych ustawach. 
 
 
Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych 
                 „za” - 15 radnych 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 
4b- ustanowienia pomnika przyrody 

Maria Rolczyńska- wyjaśniła, że przedmiotowe drzewo rośnie na działce o numerze geodezyjnym 70/23, obręb 

Sorkwity.Drzewo wyróżnia się ze względu na obwód, wysokość oraz indywidualne cechy spośród pozostałych 

rosnących na tym terenie. Ustanowienie proponowanego pomnika przyrody przyczyni się do uwydatnienia jego 

wartości przyrodniczo-krajobrazowych oraz do zwiększenia świadomości ekologicznej mieszkańców i dbałości o 

przyrodę. Ustanowienie powyższego drzewa za pomnik przyrody ma istotne znaczenie w kształtowaniu wizerunku 

Gminy Sorkwity, jako dbającej  o ochronę przyrody oraz pozwoli na jego zachowanie dla przyszłych pokoleń. Zgodnie 

z art.44 ust.1 cytowanej wyżej ustawy, ustanowienie pomnika przyrody następuje w drodze uchwały rady gminy. 

Podjęcie niniejszej uchwały, zwiększy liczbę drzew o statusie pomnika przyrody, które rosną na terenie Gminy 

Sorkwity. Zgodnie z art. 44 ust.3a ustawy z dnia 16 kwietnia 2004 r. projekt uchwały ustanawiający pomnik przyrody, 

wymaga uzgodnienia z właściwym Regionalnym Dyrektorem Ochrony Środowiska. Regionalny Dyrektor Ochrony 

Środowiska w Olsztynie, postanowieniem z dnia 30 marca 2021 r. postanowił uzgodnić projekt uchwały Rady Gminy 

Sorkwity. 

 

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję. Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła 
głosowanie nad przyjęciem w/w uchwały . 
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Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
4c- wzoru wniosku i deklaracji o przyznanie dodatku mieszkaniowego. 

Dorota Banaszewska Kierownik GOPS poinformowała, że zgodnie z art. 7 ust.1e ustawy o dodatkach 

mieszkaniowych należy podjąć uchwałę w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku mieszkaniowego 

oraz wzoru deklaracji o wysokości dochodów gospodarstwa domowego wnioskodawcy ubiegającego się o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego. Uchwała jest z autopoprawką wprowadzona na posiedzeniu Komisji- poprawka dotyczyła 

usunięcia – oświadczenia o odpowiedzialności karnej za składanie fałszywego oświadczenia we wniosku oraz 

deklaracji o wysokości dochodów.  

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta - poinformowała, że opinie komisji były pozytywne i otworzyła 
dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0  radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych 
 
Uchwała została podjęta. 
 
 

4d-rozptrzenia petycji . 

Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta – odczytała treść  uchwały poinformowała, że opinie komisji były 
pozytywne i otworzyła dyskusję: 
Z powodu braku głosów w dyskusji, Przewodnicząca Rady Gminy Mariola Plichta  przeprowadziła głosowanie nad 
przyjęciem w/w uchwały . 
 
Głosowanie jawne: 
      Głosowało - 15 radnych; 
                 „za” - 15 radnych. 
        „przeciw” –  0 radnych 
„wstrzymał się” - 0 radnych 
„nie oddanych” – 0 radnych  
 
Uchwała została podjęta. 
 
Dot.pkt.5.  Interpelacje i wnioski radnych. 
 
 Podczas  sesji i w okresie  między sesjami  nie złożono interpelacji. 
 
Dot.pkt 6. Odpowiedzi na wnioski i interpelacje radnych. 
 
Nie było.  
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Dot.pkt 7. Informacja Wójta Gminy o pracach Wójta w okresie między sesjami 
 
Od ostatniej sesji na której została przedstawiana informacja wójta wydano 7 zarządzeń a od poprzedniej sesji 
przygotowano 4 projekty  uchwał. 
 
Kolejno Wójt uczestniczył w: 
 
29.03- spotkaniu on-line Stowarzyszenia 16-tka; 
30.03- objeździe i oględzinach pod względem stanu technicznego dróg gminnych; 
1.04-wideokonferencji z wojewódzkim sztabem zarządzenia kryzysowego nt. masowych szczepień; 
8.04- spotkaniu robocze wójtów, burmistrzów w sprawie linii kolejowej Czerwonka-Orzysz; 
9.04- w II etapie konkursu na Dyrektora GOK Sorkwity; 
14.04- wizja lokalna poprzedzająca zakończenie inwestycji pn. budowa kanalizacji sanitarnej w msc Pustniki; 
20.04- podpisaniu umowy z Zarządem Województwa Warmińsko- Mazurskiego i będzie możliwość kontynuowania   
            modernizacji i remontu drogi gminnej asfaltowej w Gizewie (odcinek modernizowany ok 280 mb). Otrzymane    
           dofinansowanie 70 000,00 zł. Planuje się, że wartość całej inwestycji wyniesie 150 000,00 zł. Prace remontowo      
           modernizacyjne rozpoczną się już w czerwcu br.  W tym samym dniu odbyło się także spotkanie z mieszkańcami  
           sołectwa Sorkwity;  
22.04-spotkaniu z przedstawicielami Poczty Polskiej w sprawie zmiany lokalizacji Urzędu Pocztowego w Sorkwitach.     
          Po wstępnych uzgodnieniach urząd Pocztowy ma znajdować się w pomieszczeniach w remizie OSP Sorkwity; 
27.04- odbiór końcowy inwestycji pn.” Budowa kanalizacji sanitarnej w miejscowości Pustniki”; oraz sesji Sejmiku  
           Woj. Warmińsko -Mazurskiego, na której rozstrzygnięto konkurs na Małe Granty Sołeckie. Sołectwo Burszewo  
           zakwalifikowało się i powstanie tam” Motocyklowa Przystań”. Planowana wartość: 25 000,00 zł (zakładane  
           dofinansowanie: 15000,00 zł + wkład własny 10000,00).  
 
 
Dot.pkt 8 Sprawy różne 
 
 Przewodnicząca Rady Mariola Plichta poprosiła o przychylenie się nad dojazdem do Biskupca, gdyż nie ma żadnego 
połączenia dla mieszkańców.  
 
 
Dot.pkt. 9 Zamknięcie sesji  
 
Przewodnicząca  Rady Gminy Mariola Plichta  zamykam XXVIII Sesję Rady Gminy Sorkwity. 
 
 
 
 
 Protokół sporządziła:                                                                                                     Przewodnicząca Rady Gminy              
Magdalena Krawczyk                                                                                                                        Mariola Plichta 


